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Dnr  

§ 55 Godkännande av dagordning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 
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Dnr 2025-00032 

§ 56 Uppsikt av Hofors kommunhus, Hoforshus och 
Hoåns kraft 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om: 

• fusionen av Hofors elverk 
• väsentliga händelser under 2024 
• ekonomiskt resultat 2024 
• ekonomiskt läge gällande bland annat eget kapital och lån 
• effektiviseringar i verksamheten i form av bland annat nytt 

ekonomisystem och nytt fastighetssystem 
• utmaningar i form av bland annat minskat befolkningsunderlag 

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Christian Rickardsson VD Hoforshus, Niklas Willman, 
ekonomichef Hoforshus och Kenneth Axling, ordf. Hoforshus 

Skickas till 
Akten  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

6(25) 
Kommunstyrelsen 
2025-05-06 

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Dnr 2024-00071 

§ 57 Taxa för uthyrning av skyttelokalen 

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att fastställa tillägget i de reviderade 
taxorna och avgifterna inom kultur och fritid att gälla från och med 1 juni 2025. 

Ärende 
Skyttelokalen som är Hoforshallens källarplan har tidigare inte ingått i de 
lokaler som varit bokningsbara enligt gällande taxor/avgifter. Från och med 1 
januari 2025 kommer lokalen att öppnas för uthyrning för såväl 
föreningsverksamhet som privatpersoner och företag. För att säkerställa en 
rättvis och tydlig prissättning har en särskild taxa utarbetats, i linje med övriga 
avgifter för lokaler inom kommunens verksamhet.  
 
Kultur- och fritidsenheten föreslår ett tillägg till de redan beslutade taxorna och 
avgifterna som gäller från och med den 1 januari 2025. Tillägget avser uthyrning 
av skyttelokalen som blir tillgänglig att boka per timme från och med detta 
datum. 
 
Föreslagen taxa för skyttelokalen är: 
Träning Ungdom: 60 kr/timme 
Träning Vuxen: 114 kr/timme 
Privat/företag: 171 kr/timme 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Lars-Åke Östlin, kultur- och fritidschef 2025-01-14 
KSAU 2025-04-23 § 41 Taxa för uthyrning av skyttelokalen 
Muntlig information av Lars-Åke Östlin, kultur- och fritidschef 

Beslutsförslag under mötet 
Margon Johansen (SD) föreslår att kommunfullmäktige föreslås besluta att 
fastställa tillägget i de reviderade taxorna och avgifterna inom kultur och fritid 
att gälla från och med 1 juni 2025 med tillägget att förmånstagare via 
Försäkringskassan och pensionärer skall ha samma pris som ungdomar. 
 
Linda-Marie Anttila (S) föreslår att kommunfullmäktige föreslås besluta att 
fastställa tillägget i de reviderade taxorna och avgifterna inom kultur och fritid 
att gälla från och med 1 juni 2025.  

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Margon Johansens 
(SD) förslag om tillägg till KSAUs förslag samt Linda-Marie Anttilas (S) förslag 
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om bifall till KSAUs förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra och 
konstaterar att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med Linda-Marie 
Anttilas (S) förslag. 

Reservation 
Margon Johansen (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2024-00095 

§ 58 Medborgarförslag om belysning vid skidspår 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit gällande behovet av ny belysning vid 
skidspåret som utgår från Hoforshallen. Sedan 2021 finns en ny dragning av 
spåret (cirka 550 meter) för motionärer och skidåkare som inte korsar vägen 
mot Korsån. Denna nya sträckning saknar dock belysning vilket 
förslagsställaren menar skulle kunna öka säkerheten och trivseln för skidåkare. 
 
En etablering av belysning vid den aktuella sträckan skulle innebära en 
förbättring för de medborgare och besökare som använder motionsslingan, 
särskilt under de mörkare perioderna av året.  
 
Från de upphandlade företagen har kommunen fått in två separata offerter där 
det lägsta priset är 365 Tkr och de högsta är 379 Tkr. I båda offerterna ingår:  

• Kablage.  
• Arbete  
• Grävning samt återfyllning med befintlig fyllnadsmassa. 

 
Det som skiljer i pris är att i den billigare offerten ingår 18 st armaturer och 
stolpar med fundament och i den dyrare ingår 20 st armaturer och stolpar med 
fundament. 
 
Det finns inget utrymme i kultur- och fritidsenheten investeringsbudget att 
genomföra denna åtgärd under 2025, varvid förslaget är att åtgärd skjuts på 
framtiden när det finns bättre ekonomiska förutsättningar. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Lars-Åke Östlin, kultur- och fritidschef, 2025-03-13 
Förslag till beslut, kommunfullmäktiges presidium, 2024-10-25 
Medborgarförslag om belysning vid skidspår, 2024-10-15 
KSAU 2025-04-23 § 42 Medborgarförslag om belysning vid skidspår 
Muntlig information av Lars-Åke Östlin, kultur- och fritidschef 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2024-00049 

§ 59 Medborgarförslag om införande av meröppet 
på biblioteken 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Det har inkommit ett medborgarförslag kring införandet av meröppet på 
kommunens bibliotek. Meröppet innebär att bibliotek utrustas med 
inloggningssystem som gör det möjligt för besökare att nyttja biblioteket 
utanför ordinarie öppettider.  
 
Biblioteket har utrett frågan kring meröppet genom att var i kontakt med de 
bibliotek inom HelGe-samarbetet som infört meröppet och genom att 
omvärldsbevaka frågan mer generellt.  
 
Bibliotek som infört meröppet lyfter fram en rad fördelar med systemet. Med 
meröppet kan biblioteket fungera som ett tillgängligt utrymme där människor 
kan studera, arbeta, läsa eller bara koppla av under utökade delar av dygnet. 
Det gör biblioteket mer inkluderande och tillgängligt för fler och ökar 
samhällsnyttan av biblioteket. Det bidrar till att befintliga resurser och 
faciliteter utnyttjas mer effektivt. Genom att ge besökare möjlighet att 
självständigt låna och återlämna böcker, använda datorer och andra resurser 
kan användarnas digitala kompetens och informationskunnighet 
förhoppningsvis stärkas.  
 
Kopplat till införande av meröppet finns det också vissa farhågor och 
ekonomiska aspekter som behöver beaktas. Att installera och underhålla de 
tekniska system som krävs för meröppet innebär kostnader för 
biblioteksverksamheten. Detta inkluderar både initiala installationskostnader 
och årlig drift av system/moduler. Införande av meröppet kräver att 
bibliotekslokalerna modifieras: entrédörrarnas låsfunktion behöver bytas till 
eldrivna lås, belysningen behöver göras rörelsestyrd och larmet behöver 
uppgraderas från manuellt till programmerbart. Det kan även behövas översyn 
av brandskydd, försäkringar och behov av städ och snöröjning. Förlängda 
öppettider innebär ökade energikostnader, då belysning, ventilation, 
uppvärmning och kylning och annan utrustning måste vara i drift under större 
del av dygnet. Meröppet brukar vanligen innebära mer städning av beståndet 
för bibliotekspersonalen, vilket medför ökad arbetsbelastning.  
 
En enkel ekonomisk kalkyl skulle ge en estimerad miniminivå för  
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investeringskostnader på minst  530 000 kr och årliga driftkostnader på minst 
56 000 kr.  
 
Hofors bibliotek har under kommande verksamhetsår andra åtaganden att 
förverkliga. HelGe-biblioteken planerar byte av bibliotekssystem under 2026 
vilket kommer att påverka verksamheten både ekonomiskt och personellt. Det 
ska även göras en kommunövergripande kartläggning av larmsystem. 
Resultatet av den torde inväntas innan meröppet eventuellt fortsätter att 
utredas, i och med att bibliotekets larmsystem behöver bytas om biblioteken 
blir meröppna. Utifrån ovan föreslår förvaltningen att medborgarförslaget i 
dagsläget ska avslås. 
 
Förslaget om meröppet klassas dock av biblioteksverksamheten som 
intressant och biblioteket tar med sig det i sitt framtida utvecklingsarbete. 
Införande av meröppet på folkbibliotek brukar mottas med stor glädje av 
bibliotekens användare. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Maria Sandgren, bibliotekschef, 2025-04-10 
Utredning gällande medborgarförslag om införande av meröppet på 
biblioteken, 2025-04-09 
Medborgarförslag om införande av meröppet på biblioteken 
KSAU 2025-04-23 § 43 Medborgarförslag om införande av meröppet på 
biblioteken 
Muntlig information av Maria Sandgren, bibliotekschef 

Beslutsförslag under mötet 
Anne Persson (HOP) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att avslå 
medborgarförslaget. 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2023-00076 

§ 60 Granskningsyttrande på vindbruksplan för 
Hedemora kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta yttrandet och överlämna det till Hedemora 
kommun. 

Ärende 
En remiss om granskning för ny vindbruksplan i Hedemora kommun har 
inkommit till kommunen för besvarande. Granskningstiden sträcker sig mellan 
den 10 mars 2025 och 31 maj 2025.  
 
Vindbruksplanens syfte är att kartlägga vilka områden inom Hedemora 
kommun som kan vara lämpliga för vindkraftsutbyggnad samt lyfta fram de 
lokala konflikter vid varje område som kan finnas mellan vindkraft och andra 
intressen. 
 
Ett samråd hölls för Vindbruksplanen mellan 19 juni och 17 september 2023. 
Ett stort antal synpunkter kom in och dessa finns redovisade i en 
samrådsredogörelse. Hofors kommun översände sitt samrådsyttrande den 5 
september 2023.  
 

Kommunstyrelsens yttrande 

Hofors kommun ser med fortsatt stor oro på att kringliggande kommuner 
planerar för etablering av vindkraft i direkt anslutning till vår kommungräns. 
Trots att vissa justeringar har gjorts i förslaget till vindbruksplan, kvarstår hotet 
mot Hofors kommuns landskapsbild, boendemiljö och framtida 
utvecklingsmöjligheter. 
 
Område H.N.1 i Hedemora kommun ligger fortfarande alltför nära centrala 
Hofors samt rekreations- och utvecklingsområden såsom Edsken camping och 
Edsken Strand. Med dagens planerade verkshöjder om upp till 300 meter 
innebär detta en betydande visuell påverkan som riskerar att allvarligt skada 
områdets attraktivitet för både boende och besökare. 
 
Därutöver finns en växande oro kring miljöpåverkan på Hofors kommuns 
vattentäkt, som ligger i relativ närhet till det planerade området. Särskilt pekas 
riskerna med spridning av mikroplaster och PFAS (per- och polyfluorerade 
alkylsubstanser) från etableringen av vindkraftverken ut som potentiellt 
allvarliga hot mot grundvattnet. Dessa ämnen är svårnedbrytbara och kan 
medföra långtgående konsekvenser för både människors hälsa och miljön. 
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Hofors kommunfullmäktige har tydligt visat sin hållning genom att använda det 
kommunala vetot mot vindkraftsetablering i Rummelberget. Samma 
grundläggande hänsyn till vår kommuns framtid måste gälla även i planeringen 
hos våra grannkommuner. Vi accepterar inte att vår kommun ringas in av 
storskalig vindkraft utan att våra intressen beaktas. 
 
Vi kräver att planeringen av vindkraft i områden nära Hofors kommungräns sker 
i nära samverkan och dialog med Hofors kommun. En mellankommunal 
helhetssyn måste vara vägledande. Det är inte acceptabelt att enskilda 
kommuner ensidigt pekar ut vindkraftsområden med negativ påverkan på 
grannkommuners livsmiljö, attraktionskraft, dricksvattenförsörjning och 
utvecklingspotential. 
 
Hofors kommun säger tydligt nej till etableringar som riskerar att förstöra våra 
natur- och rekreationsvärden, försämra boendemiljöer, hota vår vattentäkt och 
hämma vår framtida tillväxt. 
 

Förvaltningens förslag till yttrande 

Sedan samrådet 2023 har förslaget på vindbruksplan bearbetats och de från 
början 18 områden som pekats ut som lämpliga för vindkraft har nu reducerats 
till fyra. Flera av de kvarvarande områden som fortfarande anses lämpliga för 
vindkraft har även till viss del reducerats storleksmässigt. Kartan anger nu även 
ej lämpliga utredningsområden. 
 
För Hofors del innebär förändringen att endast ett område, H.N.1, pekas ut 
längs Hofors kommungräns, till skillnad från samrådsversionens tre områden. 
Övriga utpekade områden längs kommungränsen finns fortfarande kvar men 
anges nu som ej lämpliga utredningsområden. Storleken på H.N.1 har även 
reducerats, vilket medför att ytan närmast kommungränsen i stället hamnar ca 
4 – 4,5 km ifrån Edsken camping och möjliga utvecklingsområdet för Edsken 
Strand i stället för 1 – 1,7 km som var fallet i samrådsversionen. Avståndet till 
centrala Hofors ändras till ca 6 km i stället för 4 km.     
 
Förvaltningen ställer sig positiv till att Hedemora kommun i stor utsträckning 
anammat synpunkterna i Hofors samrådsyttrande när vindbruksplanen 
bearbetats inför granskning. H.N.1 är fortfarande relativt nära centrala Hofors, 
Edsken Camping och utvecklingsområdet för Edsken Strand. Med dagens 
planerade höjder på vindkraftverken, ca 260 – 300 meter, framför allt gällande 
de verk som planeras på höjder som exempelvis berg och åsar, riskerar att bli 
dominerande visuella inslag i miljön för Hofors centralort. Etablering av 
vindkraft i närområdet kan få stora konsekvenser för områdets attraktivitet som 
bostadsområde. Kommunfullmäktige beslutade i maj 2024 att använda det 
kommunala vetot för att säga nej till vindkraftsetablering i området 
Rummelberget bland annat på grund av argumenten ovan. Planering av 
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vindkraft i området behöver ske i nära dialog och samarbete med Hofors 
kommun.  
 
Länsstyrelsen i Dalarna har genomfört en regional analys för utbyggnad av 
vindkraft. I Falu kommun har 4 möjliga utvecklingsområden pekats ut som 
gynnsamma för vindkraft i närheten av Hofors kommungräns. Falu kommun 
har nu påbörjat ett arbete att se över sin översiktsplan gällande vindkraft 
utifrån Länstyrelsen i Dalarnas underlag. Om Falu kommun anser att alla 
dessa områden är lämpliga riskerar det att leda till en inringningseffekt av 
centrala Hofors nordvästra kommungräns. Planering av vindkraft i området 
behöver ske med en mellankommunal helhetssyn i nära dialog och samarbete 
mellan Hofors, Hedemora och falu kommuner. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, David Eriksson Norström, teknisk chef, 2025-04-11 
Vindbruksplan Hedemora Granskningsförslag 
Samrådsredogörelse Hedemora Vindbruksplan 
Miljökonsekvensbeskrivning Vindbruksplan 
KSAU 2025-04-23 § 40 Granskningsyttrande på vindbruksplan för Hedemora 
kommun 
Muntlig information av David Eriksson Norström, teknisk chef 

Beslutsförslag under mötet 
Linda-Marie Anttila (S), Ziita Eriksson (M), Anne Persson (HOP), Annika Sjögren 
(KD), Gabriella Eidhagen (V) och Tomas Isaksson (S) föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar att anta Linda-Marie Anttilas (S) förslag till yttrande 
och överlämna det till Hedemora kommun. 
 
Jakob Staland (C) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att anta 
förvaltningens förslag till yttrande som sitt eget och överlämna det till 
Hedemora kommun. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Linda-Marie Anttilas 
(S) m.fl. förslag och Jakob Stalands (C) förslag. Ordförande ställer förslagen 
mot varandra och konstaterar att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med 
Linda-Marie Anttilas (S) m.fl. förslag. 

Protokollsanteckning 
Jakob Staland (C) önskar följande fört till protokollet:  
Jag har valt att yrka bifall till tjänsteskrivelsens förslag på granskningsyttrande 
baserat på två punkter.  
  
Punkt ett. Jag tycker att det är bra att kommunen tydligt för fram sin ståndpunkt 
i samrådet med Hedemora kommun. Jag tror dock inte att ett uppfordrande 
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tonfall där vi ensidigt förklarar vad vi accepterar och inte är en effektiv väg att 
påverka våra grannkommuner i en riktning som stämmer med Hofors 
kommuns långsiktiga mål och planer. Risken är snarare att det är 
kontraproduktivt. 
  
Punkt två. Jag förlitar mig på att länsstyrelsen och andra granskande 
myndigheter uppdaterar sina krav och bedömningar i takt med att ny relevant 
forskning publiceras och ser därför ingen anledning till att vi behöver yttra 
farhågor kring specifika ämnen och föroreningar som vi tror kan påverka oss vid 
en vindkraftsetablering. 

Skickas till 
Hedemora kommun 
Falu kommun 
Akten  
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Dnr 2021-00001 

§ 61 Information om IT-samverkan 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om att Sandvikens kommun har beslutat att dra 
sig ur projektet om IT-samverkan med Hofors kommun. Det arbete som gjorts 
för att förbättra och utveckla kommunens IT-miljö kommer inte gå förlorad. Nu 
behöver dock kommunen fundera vidare vad nästa steg i arbetet ska bli.  

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Nanna Lindfors, IT-chef 

Skickas till 
Akten  
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Dnr 2025-00038 

§ 62 Reviderat reglemente för revisionen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att bordlägga ärendet. 

Ärende 
En översyn av kommunens reglementen genomförs för att uppdatera dem 
utifrån från rådande lagstiftning och organisation. Revisionens nuvarande 
reglemente fastställdes i december 2006.  
 
Kansliet har tillsammans med revisionsnämnden och dess sakkunniga biträde 
arbetat fram ett förslag till reviderat reglemente. Som grund för förslaget har 
SKR:s mall för revisionens reglemente och kommunens nyligen reviderade 
reglementen legat. Avstämningar har också gjorts med fullmäktiges presidium 
och ekonomifunktionen.  
 
Trots att det gått många år sedan den senaste revideringen så har inte många 
förändringar skett på området, varför förslaget innehållsmässigt inte skiljer sig i 
särskilt stor utsträckning från nuvarande. En punkt som varit uppe för 
diskussion i arbetet är revisionens sammansättning. I nuvarande reglemente 
framgår det att ordförande och 3 av de 5 ledamöterna ska hämtas från 
minoritetens partier. Den nuvarande revisionsnämnden föreslår nu att detta 
ska ändras till bör. Orsaken till detta är svårigheter att hitta nya ledamöter till 
nämnden. 
 
Det finns inget i lag som reglerar denna sammansättning, däremot är det 
brukligt att minoriteten ges någon typ av övertag i revisionen. Förvaltningen har 
dock inget att erinra om huruvida det står ”ska” eller ”bör”.  
 
Förvaltningen föreslår att kommunfullmäktige fastställer förslaget till 
reglemente för revisionen och att tidigare reglemente upphör att gälla. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, kanslichef, 2025-04-10 
Förslag till reviderat reglemente för revisionsnämnden 
Revisionsreglemente Hofors kommun, fastställt 2006-12-11 § 127 
KSAU 2025-04-23 § 44 Reviderat reglemente för revisionen 
Muntlig information av Linda Höglin, kanslichef 

Beslutsförslag under mötet 
Jakob Staland (C) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att bordlägga ärendet. 
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Skickas till 
Akten  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

18(25) 
Kommunstyrelsen 
2025-05-06 

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Dnr 2025-00041 

§ 63 Information om granskningen av 
kommunstyrelsens dataskyddsarbete 2024 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen och att komplettera 
fastställd åtgärdsplan med framtagandet av en 
dataskyddspolicy/integritetpolicy. 

Ärende 
I aktuell granskning har dataskyddsombudet granskat styrande dokument. Det 
som har kontrolleras är hur den personuppgiftsansvarige uppfyller 
ansvarsskyldigheten i artikel 5.2. Granskningen visade att kommunstyrelsen 
har vissa brister vad gäller interna strategier för dataskydd. Det saknas 
styrdokument för vissa områden inom dataskyddsförordningen för att kunna 
visa på ansvarsskyldigheten och andra styrdokument behöver kompletteras. 
 
Dataskyddsombudet har också följt upp handlingsplaner och åtgärder som 
personuppgiftsansvarig vidtagit enligt tidigare rekommendationer som getts i 
samband med granskningarna 2022 och 2023. Uppföljningen indikerar att det 
för kommunstyrelsen återstår en del arbete men att det finns en medvetenhet 
om detta hos de som närmast jobbar med dataskydd men att det saknas 
resurser. 

Beslutsunderlag 
Granskningsrapport - kommunstyrelsens dataskyddsarbete 2024 
Muntlig information av Boel Burman, dataskyddsombud och Jenny Hammar, 
dataskyddssamordnare 

Beslutsförslag under mötet 
Tomas Isaksson (S) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att tacka för 
informationen och att komplettera fastställd åtgärdsplan med framtagandet av 
en dataskyddspolicy/integritetpolicy. 

Skickas till 
Akten  
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Dnr 2019-00067 

§ 64 Förlängning av kretsloppsplan till 2026-2028 

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att 

• förlänga gällande Kretsloppsplan för Hofors kommun med tre år 2026–
2028 

• revidera mål som har slutår 2025 till 2028 
• godkänna och fastställa en ny Bilaga 9 ”Uppdatering av 

nulägesbeskrivning” 

Ärende 
Gästrike återvinnare har enligt förbundsordningen ett uppdrag att ta fram 
förslag till Kretsloppsplan (avfallsplan) för Gävle, Hofors, Ockelbo, Sandviken 
och Älvkarleby kommuner. Kretsloppsplanen ska beslutas av respektive 
kommuns kommunfullmäktige, 
 
Nuvarande Kretsloppsplaner arbetades fram under 2019–2020, beslutades 
hösten 2021 och gäller för åren 2021–2025. Enligt gällande lagstiftning ska 
kommunala avfallsplaner (kretsloppsplaner) ses över minst vart fjärde år och 
uppdateras vid behov. 
 
Gästrike återvinnare föreslår att kommunerna förlänger planerna så att de 
gäller även för 2026–2028. Skälen för förslaget att förlänga planerna är framför 
allt att innehållet i planerna fortfarande är relevant och att det är bättre att 
ägna resurser åt arbete som bidrar till att nå målen i Kretsloppsplanerna, än att 
revidera dem i nuläget. Det har sedan planerna togs fram skett en del 
förändringar i lagstiftning och omvärld som bör redovisas i planerna, men det 
kan göras som tillägg i en bilaga och behöver inte medföra en revidering. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Annelie Johansson, kommunchef, 2025-04-14 
Underlag för beslut att föreslå förlängning av Kretsloppsplanerna för Gävle, 
Sandviken, Hofors, Ockelbo och Älvkarleby kommuner 
Bilaga 9 ”Uppdatering av nulägesbeskrivning” 
KSAU 2025-04-23 § 45 Förlängning av kretsloppsplan till 2026-2028 
Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2024-00116 

§ 65 Integrationspolitiskt program 

Beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta att återremittera förslaget på 
integrationspolitiskt program för anpassning av dokumentet till Riktlinje för 
styrdokument, samt ser över vart ansvaret för revidering av dokumentet ska 
ligga. 

Ärende 
Socialnämnden beslutade 2024-12-12, § 126, om revidering av 
integrationspolitiskt program. Det nu gällande integrationspolitiska 
programmet antogs 2009 av kommunfullmäktige. Mycket av det som var 
grunden i programmet utgick från hur verksamheten arbetade då och det har 
förändrats mycket sedan dess. Nu ser också samarbetet och 
överenskommelser med exempelvis Arbetsförmedlingen och Migrationsverket 
annorlunda ut. 
 
Kommunstyrelsen beslutade om en ny riktlinje för styrdokument 2025-04-01, § 
46. I riktlinjen framgår vilka typer av styrdokument som ska användas samt 
formaliakrav på vad dokumenten ska innehålla. Riktlinjen har varit på remiss 
till socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden för yttrande innan 
beslutet. 
 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunfullmäktige att det 
integrationspolitiska programmet återremitteras till socialnämnden för att 
anpassa dokumentet till den nya riktlinjen samt kommunens mall för 
styrdokument. Vidare föreslår förvaltningen att skrivningen under rubriken 
revidering bör ses över, där det framgår att det integrationspolitiska 
programmet ska revideras vart fjärde år av kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Annelie Johansson, kommunchef, 2025-04-14 
Beslut Socialnämnden 2024-12-12, § 126 
Integrationspolitiskt program, 2024-11-04 
KSAU 2025-04-23 § 46 Integrationspolitiskt program 
Muntlig information Annelie Johansson, kommunchef 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 
Akten  
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Dnr 2025-00036 

§ 66 Internkontrollplan 2025, Kommunstyrelsen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta internkontrollplan 2025 för 
kommunstyrelsen. 

Ärende 
Kommunallagen ställer krav på den interna kontrollen för att säkra en effektiv 
förvaltning och för att undvika att det begås allvarliga fel. Det är respektive 
nämnd som har det yttersta ansvaret för att kontrollen sker. Syftet med intern 
kontroll är att förebygga, upptäcka och åtgärda fel och brister i verksamheten. 
Internkontrollplanen bygger på medvetenhet om att värna och vårda en stabil, 
öppen och rättssäker verksamhet sam kan skydda organisationen från risker, 
förluster och skador. Verksamheten ska följa lagar, regler och avtal. 
 
Det åligger varje enhet att genomföra en riskanalys för att säkerställa en god 
kontroll. Planen ska innehålla de olika kontrollmomenten som ska utföras av 
de olika enheterna inom Kommunstyrelsen. Kontrollmomenten bidrar till att 
verksamheten når sina mål på ett effektivt och säkert sätt och att 
informationen och rapporteringen om verksamheten och ekonomin är 
tillförlitlig och rättvisande. Det är viktigt att det finns en kontrollansvarig för 
varje åtgärd och att det är angivet när och hur kontrollen ska genomföras. 
 
Prioriterade områden under 2025 är: 

• Ekonomisk hantering 
• Upphandling och inköp 
• Beslutsprocesser 
• Arbetsmiljö 
• IT-säkerhet 
• Fysisk säkerhet 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Arvid Nordquist, ekonomichef, 2025-04-11 
Förslag till internkontrollplan 2025, kommunstyrelsen 
KSAU 2025-04-23 § 47 Internkontrollplan 2025, Kommunstyrelsen 
Muntlig information av Arvid Nordquist, ekonomichef 

Skickas till 
Akten  
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§ 67 Information ekonomi 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om: 

• Beslut om restriktioner gällande rekrytering och inköp 
• Kostnader för tjänsteman i beredskap 
• Preliminär prognos 

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Arvid Nordquist, ekonomichef 
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Dnr 2025-00002 

§ 68 Rapportering av delegationsbeslut 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapportering av delegationsbeslut för perioden 2025-03-22 – 2025-04-24: 

• Dok.nr: 19718, Beslut om anställningar 2025-01-01 - 2025-03-31 
beslutade av flera 

• Dok.nr; 19586, Förordnande av vikarie för kommunchefen för perioden 
2025-04-10 - 2025-04-13, beslutad av kommunchef den 2025-04-03 

• Dok.nr; 19580, Yttrande EPA-baren uteservering 2025, beslutad av 
säkerhetschef den 2025-04-01 

• Dok.nr; 19578, Yttrande fordonsträff Hagaparken 12 juli, beslutad av 
säkerhetschef den 2025-04-01 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, kanslichef 2025-04-25 

Skickas till 
Akten  
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Dnr 2025-00003 

§ 69 Rapportering av meddelanden 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapportering av meddelanden för perioden 2025-03-22 – 2025-04-24: 
 

• Dok.nr: 19660, Protokoll VGS 2025-04-23 §§ 65-66, från VGS den 2025-
04-24 

• Dok.nr: 19659, Protokoll Överförmyndarnämnden 2025-04-23, från 
Överförmyndarnämnden den 2025-04-23 

• Dok.nr: 19627, Protokoll från Bergslagsbanans lednings- och 
tjänstemannagruppsmöte 250220, från Partnerskap Bergslagsbanan 
den 2025-04-09 

• Dok.nr: 19590, Protokoll från Stiftelsen Gammelstilla Bruks 
styrelsemöte 2025-03-20, från stiftelsen Gammelstilla Bruk den 2025-
04-05 

• Dok.nr: 19583, Rutin för hantering av PUB-avtal i Hofors kommun, från 
kommunchef den 2025-04-02 

• Dok.nr: 19541 KF 2025-03-27 § 7 Entledigande/fyllnadsval, från 
Kommunfullmäktige den 2025-03-28 

• Dok.nr: 19538, Protokoll styrelsemöte Samordningsförbund Gävleborg 
2025-03-21, från Samordningsförbund Gävleborg den 2025-03-28 

• Dok.nr: 19521, Protokoll VGS 2025-03-20 §§ 38-57, från VGS den 2025-
03-24 

• Dok.nr: 19516, VGS 250320 § 43 Planbesked för upprättande av ny 
detaljplan, Hofors 13:180, från VGS den 2025-03-24 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, kanslichef 2025-04-25 

Skickas till 
Akten  
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§ 70 Information/rapportering 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsens arbetsutskott informeras om: 

• utredning av administrativa tjänster inklusive chefsuppdragen 
• rekrytering av ny ekonomichef 
• heldag vid KS sammanträde i september 

Beslutsunderlag 
Muntlig information av Annelie Johansson, kommunchef och Tomas Isaksson, 
kommunstyrelsens ordförande 
 


